



## အမေးများမေးခွန်းများ

### Better Futures ပရိုဂရမ်ဆိုတာ ဘာပါလဲ။

JBS USA နှင့် Pilgrim's တို့သည် အမေရိက ကျေးလက်ဒေသတွင် အကြီးမားဆုံးသော အခမဲ့ ကောလိပ်ကျောင်းကျူရှင် ပရိုဂရမ်ဖြစ်လာရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ၎င်းတို့၏ မိမိတို့ကို ကျူရှင်စရိတ်အခမဲ့ဖြင့် ၎င်းတို့၏ ပိုမိုမြင့်မားသော ပညာရေးအိမ်မက်များ (တွဲဖက်ဒီဂရီများ၊ ကုန်သွယ်ရေး အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များ) ထံ အရောက်လှမ်းနိုင်သည့်အခွင့်အရေးကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန်အတွက် Better Futures ကို တည်ထောင်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

### ကုမ္ပဏီက ဘာဖြစ်လို့ Better Futures ပရိုဂရမ်ကို ကမ်းလှမ်းခြင်းဖြစ်ပါလဲ။

Better Futures ပရိုဂရမ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အဖွဲ့ဝင်များအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သောအနာဂတ် အခွင့်အလမ်းကို ဖန်တီးပေးရန်ဖြစ်သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန်နှင့် ကိုက်ညီပါသည်။ အသိုက်အဝန်းကောလိပ်နှင့် နည်းပညာကျောင်းများသည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိမိတို့အား ၎င်းတို့၏ အနာဂတ်ရည်မှန်းချက်များထံ ဦးတည်ကာ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် လေ့လာသင်ယူကာ တိုးတက်အောင်မြင်ရန် အခွင့်အလမ်းတစ်ရပ်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးသည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်ပါသည်။

### ပရိုဂရမ် ခရက်ဒစ်ဘယ်နှစ်ခုကို လွှမ်းခြုံပေးတာပါလဲ။

ပရိုဂရမ်သည် စာသင်နှစ်ဝက်ကာလတစ်ခုလျှင် ခရက်ဒစ် 15 ခုအထိနှင့် ပရိုဂရမ်အတွက် စုစုပေါင်းခရက်ဒစ် 60 ၏ ကန့်သတ်မှုနှင့်အတူ တစ်နှစ်လျှင် ခရက်ဒစ် 30 အထိ (သို့မဟုတ် ကောလိပ်တွင် ခရက်ဒစ်မရှိသောသင်ရိုးများ၏ တူညီသောအသုံးစရိတ်) လွှမ်းခြုံပေးပါသည်။

### အိတ်စိုက်ထုတ်ပေးဖို့အတွက် ဘာကိုမျှော်လင့်ထားသင့်ပါလဲ။

Better Futures ပရိုဂရမ် ကျောင်းသားများသည် အထွေထွေ စရိတ်စကများနှင့် စာအုပ်များအတွက် တစ်နှစ်လျှင် \$500 အထိ ပေးချေရန် မျှော်လင့်ထားသင့်ပါသည်။ ကုမ္ပဏီသည် ကျောင်းသားတစ်ဦးလျှင် အထွေထွေကုန်ကျစရိတ်များကို လျှော့ချထားပေးရန်အတွက် ကျူရှင်စရိတ်များအားလုံးနှင့် အထွေထွေစရိတ်စကအချို့ကို ပံ့ပိုးပေးပါလိမ့်မည်။ အထွေထွေစရိတ်စကများ နှင့် စာအုပ်များအပြင်၊ Better Futures ပရိုဂရမ် ကျောင်းသားများသည် (တစ်ဦးချင်း သင်ခန်းစာစရိတ်များ၊ ဓာတ်ခွဲခန်းစရိတ်များ၊ ပါကင်ပါမစ်များ၊ စသည်တို့အပါအဝင်) တည်နေရာနှင့် ကျောင်းအရ ကွဲပြားနိုင်သော ထပ်ဆောင်း ကုန်ကျစရိတ်အချို့ ရှိနိုင်ပါသည်။ သင်၏ပါတနာကျောင်းသည် သင်၏ ဒီဂရီပရိုဂရမ်၊ သင်ခန်းစာပမာဏ၊ နှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီ ပရိုဖိုင်ပေါ်တွင် အခြေခံ၍ သင်၏ ကုန်ကျစရိတ်များကို ခန့်မှန်းရန် ကူညီပေးနိုင်ပါသည်။

### FAFSA ဆိုတာ ဘာပါလဲ။

U.S. ပညာရေးဌာနသည် ၎င်းတို့၏ ငွေကြေးဆိုင်ရာအခြေအနေပေါ်တွင် အခြေခံ၍ ကောလိပ်အတွက် လိုအပ်ချက်ကိုအခြေခံသော ဖက်ဒရယ် ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီအတွက် ကျောင်းသား၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို ဆုံးဖြတ်ရန် FAFSA (ဖက်ဒရယ် ကျောင်းသားအကူအညီအတွက် အခမဲ့လျှောက်ထားမှု) ဖောင်ကို အသုံးပြုပါသည်။ ဤအကူအညီတွင် ဖက်ဒရယ်၊ ပြည်နယ်၊ နှင့် ဒေသတွင်း ထောက်ပံ့ကြေးများနှင့် ပညာတော်သင်ဆုများ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။

**ကျွန်ုပ်သည် မည်သည့်အတွက်ကြောင့် FAFSA ကို ပြည့်စုံအောင်ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်တာပါလဲ။**

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီအတွက် ပညာရေးကုန်ကျစရိတ်ကို လျှော့ချနိုင်အောင် ကူညီပေးရန် Better Futures ပရိုဂရမ် ကျောင်းသား တစ်ဦးချင်းအား FAFSA ပြည့်စုံအောင်ဖြည့်စွက်မှုကို ပြုလုပ်စေလိုပါသည်။ FAFSA ကို ပြည့်စုံအောင် ဖြည့်စွက်ခြင်းဖြင့်၊ သင်သည် စရိတ်စကကုန်ကျစရိတ်များနှင့် စာအုပ်များကို ကာမိစေမည့် အကူအညီအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ရုံသာမက (နည်းပညာ၊ တစ်ဦးချင်းသင်ခန်းစာ စရိတ်များ၊ သွားလာရေး၊ ပံ့ပိုးဖြည့်ဆည်းမှုများ၊ စသည်တို့အပါအဝင်) အခြားသော ပညာရေးဆိုင်ရာ စရိတ်စကများအတွက် ပေးချေရန်လည်း အကူအညီဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ကုမ္ပဏီနှင့် သင်လက်ခံရရှိသော ငွေကြေးအကူအညီတစ်စုံတစ်ရာကြားတွင်၊ သင်၏ အသိုက်အဝန်း သို့မဟုတ် နည်းပညာ ကောလိပ် ပညာရေးသည် လုံးဝ အခမဲ့ ဖြစ်သွားနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းသားက FAFSA အတွက် သတ်မှတ်ချက်မပြည့်မီသော ကိစ္စရပ်မျိုးတွင်၊ ခံစားခွင့်ကိုအသုံးပြုနိုင်သည့် ရွေးချယ်ခွင့်များကို ဆွေးနွေးရန် [betterfutures@jbssa.com](mailto:betterfutures@jbssa.com) သို့ဆက်သွယ်ပါ။

**ပရိုဂရမ်က တခြား ငွေကြေးပိုင်းအကူအညီပေးမှုတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဘယ်လိုမျိုး လုပ်ကိုင်တာပါလဲ။**

Better Futures ပရိုဂရမ်သည် ကျူရှင်စရိတ်အခမဲ့ဖြစ်သော အတွေ့အကြုံကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန်အတွက် ကောလိပ်ကုန်ကျစရိတ်ကို လျှော့ချနိုင်အောင် ကူညီပေးရန် last dollar ပုံစံ ရန်ပုံငွေပံ့ပိုးမှုအဖြစ် လုပ်ဆောင်ပါသည်။ ကုမ္ပဏီ၏ ကတိဝန်ခံချက်ကို ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီအတွက် စီစဉ်ပေးထားပြီး ဖက်ဒရယ်၊ ပြည်နယ်၊ နှင့် ဒေသတွင်း ခွင့်ပြုပေးမှုများနှင့် ပညာတော်သင်ဆုများကို အသုံးပြုပြီးနောက် ကျန်ရှိသော ကျူရှင်လက်ကျန်ငွေကို ပေးချေပါသည်။

**အဖွဲ့ဝင် သို့မဟုတ် မှီခိုသူမည်မျှသည် ပေးထားသောအချိန်တွင် ဤအခွင့်အရေးကို အသုံးပြုနိုင်ပါသနည်း။**

ပါဝင်မှုကို တစ်ကြိမ်လျှင် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးလျှင် မှီခိုသူတစ်ဦး သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးသို့ ကန့်သတ်ထားပါသည်။ မှီခိုသူအများအပြားရှိသော အရည်အချင်းပြည့်မီသည့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အကျိုးခံစားခွင့်ကို တစ်ကြိမ်ထက်ပို၍ အသုံးပြုနိုင်သော်လည်း၊ တစ်ချိန်လျှင် မှီခိုသူတစ်ဦးနှုန်းဖြင့်သာ ပရိုဂရမ်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

**ကျွန်ုပ်၏ အိမ်ထောင်ဖက်/ပិតနာသည်လည်း ကုမ္ပဏီတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်နေပါက ဘယ်လိုဖြစ်မှာပါလဲ။ ကျွန်ုပ်တို့နှစ်ဦးစလုံးသည် အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်းစီသည် ကာလတစ်ခုလျှင် ၎င်းတို့ကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် မှီခိုသူတစ်ဦးအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

**ကျွန်ုပ် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်၏မှီခိုသူအနေဖြင့် ရယူသင့်သော သီးခြားသင်ခန်းစာများ ရှိပါသလား။**

မရှိပါ။ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် မှီခိုသူများသည် ၎င်းတို့ဆန္ဒရှိသော သင်ခန်းစာများ သို့မဟုတ် ဒီဂရီပရိုဂရမ်များကို ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။

**ကျွန်ုပ်၏အနီးတွင် အသိုက်အဝန်း သို့မဟုတ် နည်းပညာ ကောလိပ်မရှိပါက ဘယ်လိုလုပ်ရပါမလဲ။**

အဆောက်အဦအနီးတွင် ပါတနာကျောင်းများမရှိပါက သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်များသည် အကျိုးခံစားခွင့်ကို လူကိုယ်တိုင်အသုံးမပြုနိုင်ပါက အဖွဲ့ဝင်များကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အွန်လိုင်း ကောလိပ်ပါတနာ [Rio Salado ကောလိပ်](#) ထံ လမ်းညွှန်ပေးပါလိမ့်မည်။

**ကျွန်ုပ်သည် ကျွန်ုပ်၏အလုပ်ချိန်အတွင်းတွင် သင်ခန်းစာများကို တက်ရောက်နိုင်ပါသလား။**

အဖွဲ့ဝင်များကို သင်ခန်းစာများ သို့မဟုတ် သင်ခန်းစာအလုပ် ပြီးမြောက်ရန်အတွက် ၎င်းတို့၏ အလုပ်ချိန်များအတွင်းတွင် အလုပ်နားခြင်းအတွက် အတည်ပြုပေးလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။ Better Futures ပရိုဂရမ်ကို အသုံးပြုရန် ဆန္ဒရှိသော အဖွဲ့ဝင်များသည် ၎င်းတို့၏အလုပ်ချိန်များ၏ပြင်ပတွင် ထိုသို့လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် စီစဉ်ရပါမည်။

**ကျွန်ုပ်၏ မှီခိုသူ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်သည် အချိန်ပိုင်းအဖြစ် စာရင်းသွင်းထားပါက ဘယ်လိုလုပ်ရမှာလဲ။ ထပ်တိုး မှီခိုသူသည် တူညီသော ကာလတွင် အကျိုးခံစားခွင့်၏ ကြွင်းကျန်သည့်အရာကို အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။**

မရပါ။ ကျောင်းသား၏ စာရင်းသွင်းမှုဖော်ပြချက်ကို ထည့်တွက်ခြင်းမပြုဘဲ အကျိုးခံစားခွင့်ကို ကာလတစ်ခုလျှင် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး သို့မဟုတ် မှီခိုသူတစ်ဦးသာ ရရှိနိုင်ပါသည်။

**ကျွန်ုပ်သည် စာသင်နှစ်အလယ်တွင် ကုမ္ပဏီ၏ဝန်ထမ်းအဖြစ်မှ ရပ်ဆိုင်းခြင်းခံလိုက်ရပါက ဘယ်လိုဖြစ်မှာလဲ။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးကို စာသင်နှစ်အလယ်တွင် ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းအဖြစ်မှ ရပ်ဆိုင်းလိုက်သောဖြစ်စဉ်မျိုးတွင်၊ အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျောင်းသား(များ) အား ပရိုဂရမ်ရှိ စာသင်နှစ်ကို ပြီးမြောက်အောင် တက်ခွင့် ပေးလိမ့်မည်ဖြစ်သော်လည်း ၎င်းနောက်တွင် အကျိုးခံစားခွင့်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။

**ကုမ္ပဏီက ပါတနာကောလိပ်တွေကို ဘယ်လိုရွေးချယ်တာလဲ။**

JBS USA နှင့် Pilgrim's ထံမှ လူသားရင်းမြစ် အဖွဲ့ဝင်များသည် အဆောက်အအုံများနှင့် ကောလိပ်များကြားရှိ ယခင် ဆက်ဆံရေးများ၊ နှင့် Hometown Strong ပဏာမခြေလှမ်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ခံကတိပြုချက်ကို အားဖြည့်ရာတွင် ကူညီပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အအုံများနှင့် ထိစပ်နေမှုတို့ပေါ်တွင် အခြေခံကာ ပါတနာကောလိပ်များကို ရွေးချယ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် လာမည့်မျိုးဆက်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏အသိုက်အဝန်းများတွင် တာရှည်ခံသောသက်ရောက်မှုရှိသည့် အဓိပ္ပါယ်ပြည့်ဝသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖြည့်ဆည်းပေးခြင်းအတွက် ဝန်ခံကတိပြုထားပါသည်။ ဤကိစ္စရပ်တွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများ၏အနာဂတ်များအတွက်သာမက ပါတနာကောလိပ်များအတွက်ပါ ပြုလုပ်လျက်ရှိပါသည်။

**ကုမ္ပဏီတွင် အလုပ်ဝင်ပြီးနောက် အချိန်မည်မျှကြာလျှင် ကျွန်ုပ်သည် Better Futures ပရိုဂရမ်၌ ပါဝင်နိုင်ပါသလဲ။**

Better Futures ပရိုဂရမ်သည် ဖော်ပြပါအတိုင်းဖြစ်သော အဖွဲ့ဝင် သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး၏ မှီခိုသူကလေးတို့ထံ အခမဲ့ အသိုက်အဝန်းကောလိပ် သို့မဟုတ် နည်းပညာကျောင်း ကျူရှင်တို့ကို ဖြည့်ဆည်းပေးပါသည်-

- ကောင်းမွန်သောရပ်တည်မှုရှိသူ၊
- ရှေ့၌ ခြောက်လကြာအောင် ကုမ္ပဏီက အချိန်ပြည့် အလုပ်ခန့်အပ်ထားသူ၊
- တစ်နှစ်လျှင် အခြေခံလစာ \$130,000 ထက်မပိုသူ၊ နှင့်
- မှီခိုသူ၏ သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်၏ အသိုက်အဝန်းကောလိပ်ကာလအတွင်း ကုမ္ပဏီက အလုပ်ခန့်အပ်ထားခဲ့ဖူးသူ

**JBS USA နှင့် Pilgrim's တို့က ပါတနာကောလိပ်ကို ဘယ်လိုပေးချေမှာပါလဲ။**

ပါတနာကောလိပ်သည် သင်တန်းကာလတစ်ခုရှိ ကျူရှင်စရိတ်များအတွက် ကုမ္ပဏီထံ တိုက်ရိုက် ပြောပေးပို့လိမ့်မည်ဖြစ်ကာ၊ ကုမ္ပဏီသည် ထို ပါတနာကောလိပ်တွင် အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုနေသော Better Futures ကျောင်းသားများအတွက် ပေါင်းစည်းထားသော ကျူရှင်စရိတ်များအတွက် ပါတနာကောလိပ်ကို ပေးချေပါလိမ့်မည်။

**ပြောဆိုပေးချေဖို့အတွက် ကုမ္ပဏီအနေနဲ့ ဘယ်လောက်ကြာမြင့်မှာပါလဲ။**

ကိစ္စရပ်အများစုတွင် ကုမ္ပဏီသည် ပြောဆို လက်ခံရရှိပြီးနောက် ရက် 30 အတွင်း ပေးချေပါလိမ့်မည်။

**ကျွန်ုပ်၏ မြေးများအတွက် ၎င်းကို အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးသည် ၎င်းတို့၏မြေးများအတွက် တစ်ဦးတည်းအုပ်ထိန်းခွင့် ရှိထားသူဖြစ်ပါက၊ အကျိုးခံစားခွင့်အတွက် မြေးများကို အရည်အချင်းပြည့်မီသော မှီခိုသူများအဖြစ် သဘောထားပါသည်။ ထိုကိစ္စရပ်များတွင် အဖွဲ့ဝင်များကို တစ်ဦးတည်း အုပ်ထိန်းခွင့်အထောက်အထား ပြသရန် တောင်းဆိုပါလိမ့်မည်။

**ကျွန်ုပ်သည် ကျွန်ုပ်၏စက်ရုံအတွက်ဖြစ်သော ပါတနာကောလိပ်နှင့်မတူသည့် ပြည်နယ်တွင် နေထိုင်ပါက ဘယ်လိုလုပ်ရမှာပါလဲ။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးသည် ၎င်းတို့စက်ရုံ၏ ပါတနာကောလိပ်ရှိသောပြည်နယ်မဟုတ်သည့် အခြားပြည်နယ်တွင် နေထိုင်သူဖြစ်နေသော ဖြစ်စဉ်မျိုးတွင်၊ အဖွဲ့ဝင် သို့မဟုတ် မှီခိုသူကလေးသည် Rio Salado ကောလိပ် အွန်လိုင်း ပါတနာရွေးချယ်ခွင့်ကို အသုံးပြုရပါမည်။

**ထပ်ဆောင်း မေးမြန်းလိုသည်များရှိပါသလား။** ပရိုဂရမ်မန်နေဂျာ - [betterfutures@jbssa.com](mailto:betterfutures@jbssa.com) ထံ ဆက်သွယ်ပေးပါ။

---

**ရင်းမြစ်များ**

ကောလိပ်စရိတ်စကများကို ကာမိအောင် ကူညီပေးရန် ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီအတွက် ယာယီအရည်အချင်းပြည့်မီစေရန် ဖက်ဒရယ်ကျောင်းသားအကူအညီအတွက် အခမဲ့လျှောက်ထားမှု (FAFSA®) ကို ပြည့်စုံအောင်ဖြည့်စွက်ပေးရန် လိုအပ်ပါသည်- [fafsa.gov](http://fafsa.gov)

Better Futures ပရိုဂရမ်သည် အဖွဲ့ဝင်များအတွက် အခွန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပေးသော်လည်း မှီခိုသူကလေးများအတွက်မူ အခွန်ကင်းလွတ်မှု မရှိနိုင်ပါ။ အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုသော မှီခိုသူအတွက် ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော အခွန်ထမ်းဆောင်မှုကို နားလည်နိုင်ရန် သင်၏ အခွန်ပြင်ဆင်ခြင်းဆိုင်ရာ ကူညီပေးသူနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးရန် အကြံပြုပါသည်။